



Date: 13 February 2025
Ref: AFS/DFM/RAA-04/2025

التاريخ: 13 فبراير 2025
المرجع: AFS/DFM/RAA-04/2025

H.E Waleed Saeed Al Awadi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

سعادة / وليد سعيد العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of the Earnings Call of Al Ansari Financial Services PJSC (the "Company")

الموضوع: اجتماع المحللين لشركة الأنصاري للخدمات المالية ش.م.ع. ("الشركة")

Please be advised that the Company's Earnings Call related to the Financials of the Company for the full year ended 31 December 2025 was held on 13 February 2025 at 12:00 noon Dubai time.

نود أن نحيط سعادتكم علماً بأن اجتماع المحللين المتعلق بالبيانات المالية للشركة للسنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2024 قد عقد في تمام الساعة 12:00 ظهراً من يوم الخميس الموافق 13 فبراير 2025.

Shareholders and Investors are advised to visit our Investor Relations page on our website to view the presentation of the Company's financial results and recording of the call

يمكن للسادة المساهمين والمستثمرين زيارة صفحة علاقات المستثمرين على موقع الشركة الإلكتروني للطلاع على العرض التقديمي للنتائج المالية عن الفترة والتسجيل الخاص بالاجتماع من خلال الرابط التالي:

<https://aafs.ae/investor-relations/investor-presentations/>

Sincerely,

مع أطيب التحيات،

راشد علي الأنصاري
الرئيس التنفيذي
Rashed A. Al Ansari
Chief Executive Officer

